
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 1 2 1  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 04.09.2023 г 

Днес, 04.09.2023 г. в зала 2 на Столична община се проведе заседание на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика. 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

12.00  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 7 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъственият лист е приложен към протокола. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред бяха направени предложения за допълнение, описани в 

допълнителен дневен ред. 

 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Иво Петров – за 

Малина Едрева – за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева - за 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК66-7815/21.08.2023 г. относно 

съставяне и приемане на Сборен бюджет на Столична община за 2023год. 

 

Мариана Симеонова – директор на дирекция „Финанси“ – представи основните 

параметри на бюджета. Средствата са увеличени, вкл. и държавната, и общинската 

отговорност.  

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, https://council.sofia.bg/ 



Няма изказвания. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 4 

Против 2 

Въздържали се 1 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - против 

Д-р Веселин Милев – за 

Иво Петров – за 

Малина Едрева – за 

Михаил Паргов – въздържал се 

Албена Кръстева – против 

 

По т. 2 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК66-7852/22.08.2023 г. относно 

отпускане на еднократна безвъзмездна финансова помощ за своевременно и 

активно лечение на служител от Столична община 

Д-р Койчев – Това може би е последният доклад, вече ще има здравни застраховки и 

няма да се налага да взимаме толкова трудни решения. 

 

Св. Ангелова – Става въпрос за служител от дирекция „Интеграция на хора с 

увреждания,п рограми и проекти“, старши експерт.  

 

Д-р Койчев – Служителката има онкологично заболяване с метастази 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Иво Петров – за 

Малина Едрева – за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – за 



 

По т. 3 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК08-10535/1/25.07.2023 г. относно 

кандидатстване на Столична община, чрез район „Оборище“ с проектно 

предложение „Интеграционен, културен и образователен център за бежанци и 

мигранти „Отворени обятия“ по процедура DFPO-1.008 на Фондът за двустранни 

отношения 

Надежда Бобчева – зам.-кмет – Сдружение „Отворени обятия“ вече две години оперира 

в ОКИ “Средец“, като част от дейностите е лятна школа, в която се занимават деца от 

украинските бежанци, също така обучение по български език, работа със самата 

общност. Те имат много добър резултат и големи успехи. Получихме покана от тях 

заедно с норвежки партньор да напишем проект, който да бъде финансиран от фонда за 

двустранни отношения, в случая от Кралство Норвегия. Ние сме бенефициент, 

сдружението и норвежкият партньор са партньори. Предварително е договорено. 

Независимо от това предстои кандидатстване и предварително одобрение на проекта. 

Проектът е с фокус върху сдружението, което ще направи център за украинските 

бежанци и всички тези дейности досега ще бъдат финансирани от норвежката държава. 

 

Д-р А. Койчев – Колко е общият брой на тези, които са се възполвали от тези дейности? 

 

Н. Бобчева – Става въпрос за около 100 деца. 

 

М. Едрева – От тази година държавата работи не само с украинските, но и със 

сирийските деца, това е важна стъпка в интеграцията на децата. 

 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Иво Петров – за 

Малина Едрева – за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – за 

 

По т. 4 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК08-9692/1/21.07.2023 г. относно 

откриване на процедура за  провеждане на публично оповестен конкурс, с цел 

отдаване под наем за срок 10 години на помещение за стоматологичен кабинет с 

площ 28,27 кв. м, представляващо част от самостоятелен обект в сграда за здравни 

и социални услуги с идентификатор 39791.6003.509.5.3, находящ се в двуетажна 

сграда с идентификатор 39791.6003.509.5, построена в поземлен имот с 



идентификатор 39791.6003.509, които са частна общинска собственост и се 

намират на територията на село Кривина, Район “Панчарево” 

Комисията отлага разглеждането на доклада за следващото заседание поради 

отсъствието на вносителя. 

 

Заседанието по т. 5 се води от Милка Христова. 

 

По т. 5 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК66-6923/1/26.07.2023 г. относно даване 

на съгласие на ДКЦ VІ-София ЕООД да закупи със собствени средства 

ехокардиограф - дълготраен материален актив 

Проф. И. Петров – Д-р Стояновски е един от най-опитните кардиолози в България и 

съм сигурен, че кардиологичната помощ със закупуването на тази апаратура ще се качи 

на качествено ново ниво и помощта в областта на кардиологията в ДКЦ VІ. Това ще 

бъде полезно както за хората, така и на дейността на общинския съвет. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение  

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Иво Петров – за 

Малина Едрева – за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – за 

 

 

По т. 6 от дневния ред: Писмо № СОА23-МЦ29-448/11.08.2023 г. относно 

закупуване на 1 брой бус 8+1, необходим за превоз на пациенти, нуждаещи се от 

хрониодиализа в отделение по „Хемодиализа“ към МБАЛ „Княгиня Клементина“-

София ЕАД 

 

Д-р Петров – Болницата е единствената общинска болница в общинското 

здравеопазване с отделение по хемодиализа. Разполагаме с два буса от 2008 г., 

закупени са „на старо“ с над 500 000 км пробег. С тези бусове се превозват пациентите, 

които са на диализа, те са пригодени за пътнически и са крайно остарели, 

амортизирани, неподходящи за хората. Молбата ми е да закупим един нов бус. 

 

Д-р Койчев – Отделенито по хемодиализа е безалтурнативно в тази част на София, 

натоварването на диализните постове е 100%. Хората с това тежко заболяване трябва да 

имат достойно обслужване. 



 

Комисията подкрепя искането на стойност до 116 000 лв. с ДДС. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 7 от дневния ред: Писмо № СОА23-МЦ29-449/11.08.2023 г. относно 

закупуване на видеобронхоскопска система за нуждите на МБАЛ „Княгиня 

Клементина“-София ЕАД, със собствени средства 

 

Д-р Петров – става въпрос за апаратура за отделението по пулмология. Апаратът, с 

който разполагаме в момента, е на 15 години, не е апаратура последна технология и 

специалистите в отав отделение се нуждаят от гази апаратура за извършване на 

бронхоскопии. 

 

Д-р Койчев – може би от скромност не споделихте, че вашето бронхоскопско отделение 

заедно с това в първа МБАЛ е на доста високо ниво, там работят утвърдени 

специалисти и те наистина имат нужда от това. 

 

Комисията подкрепя искането на стойност до 115 000 лв. с ДДС. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 8. от дневния ред: Писмо № СОА23-МЦ29-369/3/28.08.2023 г. относно проект 

на конкурсна документация за отдаване под наем на обособен обект, находящ се в 

сградата на ДКЦ V-София ЕООД 

Писмо № СОА23-МЦ29-369/1/25.07.2023 г. относно депозирано намерение за 

наемане на обект 
 

Д-р Заяков – Проектът е стандартен, ние сме в процедура по подновяване на стари 

договори и тодаване на нови помещения. Няма нищо особено в тях. 

 

Комисията подкрепя искането. 

 

 



Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 9 от дневния ред: Писмо № СОА23-МЦ29-401/25.07.2023 г. относно проект на 

конкурсна документация за отдаване под наем на помещения /кабинети/, 

находящи се на 4-ти етаж в сградата на ДКЦ V-София ЕООД 

 

Комисията подкрепя искането. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 10 от дневния ред: Писмо № СОА23-МЦ29-453/16.08.2023 г. относно проект 

на конкурсна документация за отдаване под наем на помещение № 16 - кабинет, 

находящ се на 1-ви етаж в сградата на ДКЦ V-София ЕООД 

 

Комисията подкрепя искането. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 11 от дневния ред: Докладна № СОА23-МЦ29-468/25.08.2023 г. относно 

закупуване на биохимичен автоматичен анализатор със собствени средства 

 

Комисията подкрепя искането. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 



Въздържали се - 

 

 

По т. 12 от дневния ред: Докладна записка № СОА23-МЦ29-467/24.08.2023 г. 

относно разрешение за извършване на основен ремонт със собствени финансови 

средства на видеоколоноскоп Pentax 

 

Д-р Койчев – За 18 000 лв. мисля да му разрешим да го направи. Те са в процедура за 

закупуване на нова модерна система за видеоколоноскопия. Не се изисква разрешение 

от СОС. 

 

Комисията подкрепя искането. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 13 от дневния ред: Искане № СОА23-ГР94-4427/24.08.2023 г. относно ремонт 

на стълби и изграждане на рампа за достъп на хора с увреждания пред Бюро за 

социални услуги – Красно село, ж.к. Лагера, бл. 35 
 

Д-р Койчев – Ходих на място и видях, наистина има нужда. Смятам да го насочим към 

г-жа А. Атанасова. 

 

Комисията реши да се изпрати на А. Атанасова по компетентност. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 14 от дневния ред: Покана № СЗД23-МЦ29-396/1/21.08.2023 г. за определяне 

на представител за участие в конкурсна комисия – 12.09.2023 г., 10.00 ч. 
 

 

Комисията определя Ирина Йорданова. 

 

 



Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

 

По т. 15 от дневния ред: Покана № СОА23-МЦ29-461/1/21.08.2023 г. за определяне 

на представител за участие в конкурсна комисия – 12.09.2023 г., 10.00 ч. 
 

Комисията определя Милка Христова. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 16 от дневния ред: Писмо № СОА23-ГР94-4206/10.08.2023 г. относно 

инициатива по преместване на 2 бр. скулптурни фигури с наименования 

„Майчинство и „Семество-Младост“ от южния тротоар на ул. „Манастирска“, 

кръстовще с ул. „Едисон“, на други по-подходящи за целта места 

 

Д-р Койчев – В началото на м. август г-н Пенев от Инспектората се свърза с мен за 

това, че имат такова желание, както и устно е споделил с мен и районният кмет. 

Скулптурите наистина са на южния тротоар. Намерихме две лечебни заведения, които 

имат площ и желаят да ги поставят. Едното е ДКЦ ХХІІ, в тревната площ. Второто е в 

двора на Втора МБАЛ. Така и тротоарът ще се ремонтира и няма да затрудняват и 

движението на гражданите. Искам вашето разрешение и санкция да продължим 

процедурата и да осъществим преместването и експонирането им там, вместо да стоят 

на улицата безстопанствени.  

 

Комисията подкрепя предложението. Да се изпрати на ПК по ОКНКМ по 

компетентност. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 



По т. 17 от дневния ред: Справка № СФИ23-ВК66-229/11/22.08.2023 г. относно 

основните финансово-икономически показатели, отчети за изпълнение на бизнес-

плана и справки за възнагражденията на управителните и контролни органи на 

общинските търговски дружества – лечебни заведения за първо тримесечие на 

2023 г. 
 

Комисията приема справката за сведение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 18 от дневния ред: Отчети №№ СОА23-МЦ29-431/02.08.2023 г., СОА23-

МЦ29-273/1/01.08.23 г., СОА23-МЦ29-411/28.07.23 г., СОА23-МЦ29-410/28.07.23 г., 

СОА23-МЦ29-233/1/28.07.23 г., СОА23-МЦ29-408/27.07.23 г., СОА23-МЦ29-

406/1/27.07.23 г., СОА23-МЦ29-235/1/27.07.23 г., СФИ23-ТД26-113/10/24.07.23 г., 

СФИ22-ТД26-344/109/05.07.23 г., 

 

Комисията приема отчетите за сведение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 19 от дневния ред: Отчети №№ СОА23-МЦ29-423/01.08.23 г., СОА23-ГР94-

478/2/01.08.23 г., СФИ23-МЦ29-37/31.07.23г., СОА23-МЦ29-418/31.07.23 г., СОА23-

МЦ29-413/31.07.23 г., СОА23-МЦ29-72/3/31.07.23 г., СОА21-ТД26-1021/10/31.07.23 

г., СОА20-МЦ29-513/11/31.07.23 г., СОА17-ГР94-4953/42/31.07.23 г., СОА23-МЦ29-

230/1/24.07.23 г., СОА21-ТД26-5000/6/21.07.23 г., СОА23-ГР94-2313/1/17.07.23 г., 

СОА23-МЦ29-223/1/26.07.23 г., СОА23-МЦ29-423/1/29.08.23 г., 
 

Комисията приема отчетите за сведение 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 



По т. 1 доп. от дневния ред: Писмо № СОА23-МЦ29-470/28.08.2023 г. относно 

предложение за включване на клауза за актуализация на наемна цена при 

сключване на договори за отдаване под наем за срок, по-дълъг от 3 години 

 

Д-р Заяков – Това е предложение за осъвременяване на наемните цени, когато става 

въпрос за договори с продължителност повече от три години. Оказа се, че не е лесно да 

се дефинират условията, при които да се актуализира наемната цена. Основният 

проблем беше с това да се избере критерий за пристъпване към актуализация на 

наемната цена и в същото време да бъде обективен, неоспорим и да отразява 

инфлационните процеси, така че наемната цена да бъде коректно актуализирана. 

Пристъпихме към изработването на това предложение, защото в старите договори 

имахме една клауза за осъвременяване на цените с индекса на инфлацията. Оказа се, че 

той официално не се публикува от НСИ. Затова от публикуваните от НСИ индекси 

избрахме този, който отразява промяната в потребителските цени за 12 месеца назад, 

което е приложимо във всеки един месец от годината и може да важи за всички 

договори по този начин. Наемите не се дискутират никъде като отделен параметър. 

Затова предпочетохме този индекс, защото ясно се вижда кога бихме могли да 

пристъпим към актуализация на цената. Предложили сме няколко варианта, 

съобразявайки се с това, че наемите не са единствен параметър. Методиката е 

направена така, че да работи и в двете посоки – и в интерес на наемодателя, и да 

защитава и правата на наемателя, но без да се слиза под първоначално определената 

цена, на която е сключен договорът. Мисля, че от юридическа гледна точка сме го 

облекли в правилната терминология, предполагам, че и комисията по икономика също 

ще го разгледа и ако бъде приета, ще бъде една работеща методика за разлика от 

начина, по който се опитвахме да актуализираме цените. 

 

М. Христова – От какъв критерий сте изхождали, когато определяте процента, с който 

да се актуализира наемната цена при евентуалните нива на ИПЦ /Индекс на 

потребителски цени/. Не мога да намеря общият знаменател.  

 

Д-р Заяков – Теоретично ИПЦ отразява много по-адекватно цените на стоките от първа 

необходимост. Наемите не са такъв показател, те са по-инертни. Когато индексът се 

промени, това е за сметка на стоки, които са хранителни, енергийни.., докато наемите 

по-бавно реагират. Би било грешка, ако приложим този индекс спрямо наемите. 

Другото, което сме заложили, че когато не се пристъпва към актуализация на наемната 

цена, стойността на индекс кумулира със следващия период, който изисква корекцията.  

 

Д-р Койчев – Това, което казва М. Христова, е релевантно. Ние стремим да защитим 

нашите дружества при флуктуацията на наемните цени и той се е постарал да го 

направи. Надали в комисията има хора, които имат толкова задълбочени познания и да 

могат да кажат дали това е правилно. Винаги могат да се намерят и аргументи в едната 

или другата посока.  

 

Комисията обсъди предложението. Да се изпрати на Д. Барбалов за становище. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 



Въздържали се - 

 

По т. 2 доп. от дневния ред: Докладна СОА23-МЦ29-487/01.09.2023 г. относно 

получаване на съгласие за основен ремонт (подмяна на дограма) 
 

Д-р Койчев – Спомняте си, че преди време разрешихме с решение на СОС да се 

направи ремонт и да се смени изцяло дограмата. С новите КСС имаме актуализирана 

цена, при която са отчетени инфлационните процеси. Трябва да променим решението 

на СОС с корекция в цената. 

 

Комисията подкрепя искането. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 20 от дневния ред: Разни 

1. Писмо № СОА23-МЦ29-489/01.09.2023 г. от проф. Цв. Димитров относно даване 

съгласие на Университетска първа многопрофилна болница за активно лечение - 

София „Св. Йоан Кръстител" ЕАД да закупи със собствени средства дълготраен 

материален актив микропроцесорен респиратор за инвазивна и неинвазивна 

дихателна реанимация и дигитална ултразвукова система на обща стойност 

161 700 лв. без ДДС със собствени средства. 

Проф. Димитров – Нашето желание е да развием кардиологията, за това работим много 

добре с проф. Петров и се надяваме и чрез закупуването на иновативна апаратура да 

привлечем и добри специалсти. С него спасихме един змлад мъж с тромбоемболия, 

която доказахме с ехокардиограф. За съжаление той ни е стар, затова прстъпваме към 

закупуването на нов ултразвуков апарат за кардиологията. Другото е, че поддържаме 

трето ниво реанимация и анестезиология, където пак лежа този мъж., искаме модерна 

техника. Колегите заслужават един модерен апарат. 

Д-р Койчев – Давам думата и на проф. Петров, защото той ще каже за медицинската 

целесъобразност на предложението. 

Проф. Петров – Наистина колегите имаха пациент по време на минимално инвазивна 

коремна операция, явно е имал пристъп на масивна белодробна емболия, която от 

дистанция ръководихме, за да се направи супер селективна фибринолиза. По време на 

Ковид често се случва. След като дойде при нас на следващия ден, се оказа, че има 

тромбообразуване и коронарната циркулация и имаше тромб в предната артерия на 

сърцето. Едновременна тромбоза на две локации в последните години не е изключение, 

а е от потвърдените зачестили случаи. Благодарение на тези данни, които колегите ми 

дадоха от ехокардиографията, ние можахме да вземе правилното решение. Колегите са 

много мотивирани да развият кардиологията в болницата и успяват да го правят. 

Комисията подкрепя искането. 



Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 

 

2. СОА23-КЦ01-46632/24.08.2023 г.,  

СОА23-ДИ04-2580/2/09.08.2023 г.,  

СОА23-ГР94-4527/29.08.2023 г.  

 

В режим на закрито заседание комисията се запозна с писмата и жалбите, които 

бяха приети за сведение. На следавщото заседание ще бъде обсъден отново 

докладът за проведените конкурса за съвети на директорите и за изпълнителни 

директори на общински лечебни заведения.  

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 

 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 12.50 часа. 

Протоколът е изготвен на 05.09.2023 г. 
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